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Heino, 21 oktober 2020..

Aan: College van Burgemeester en Wethouders.

Geacht College,

Aan: College van Burgemeester en Wethouders.

Geacht College,

Op 15 oktober 2020 heb ik u vragen gesteld  over het proces rond de eventuele 
totstandkoming van zonnepark Telgenbos te Heino.
Na aanleiding hiervan heeft een journalist van Destentor op maandag 19 oktober 
2020 vragen gesteld aan de gemeente. Hij kreeg bliksemsnel antwoord. En 
heeft dit verwerkt in een artikel d.d. 21 oktober 2020. 

Hierin staat vermeld dat u slechts als toehoorder aanwezig was tijdens een 
gesprek tussen de (nieuwe) initiatiefnemer Trio Investment met het Oversticht en 
Landschap Overijssel. U gaf aan dat de aanwezigheid bij dergelijke gesprekken 
geen standaard procedure is.

Ik vind uw uitspraken en de snelheid hiervan , laat ik het vriendelijk zeggen, 
nogal opmerkelijk.
Daarom stel ik u de volgende vragen:
1. Waarom bent u in staat de pers bliksemsnel antwoord te geven terwijl 
raadsleden meestal minimaal 4 weken op een antwoord moeten wachten?
2. Fractievoorzitters hebben meerder malen aangegeven het ergerlijk te vinden 
dat informatie van het college eerder bij de pers aanwezig is dan bij raadsleden.
Deelt u deze mening en waarom handelt u hier niet naar?
3. Waarom wijkt u inzake de eventuele ontwikkeling van Het Telgenbos af van 
de standaard procedure?
4. Waarom was u slechts als toehoorder bij het genoemde gesprek aanwezig?
5. Wat was nut en noodzaak om fysiek aanwezig te zijn . U hoeft immers pas  na 
afloop van het gehele proces het eindproduct objectief te beoordelen?

Graag zie ik u antwoord tegemoet.

Hoogachtend,

Drs. E. den Daas


